

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
------------------	----------------

NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
-----------------------	----------------

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Ipsen Industries International GmbH		06/14/1996	CORPORATION: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	IPSEN INTERNATIONAL GmbH
Street Address:	Flutstrasse 78
City:	D-47533 Kleve
State/Country:	GERMANY
Entity Type:	CORPORATION: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	0618673	IPSEN

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (215)563-4044
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 215-563-4100
 Email: vpace@ddhs.com
 Correspondent Name: Vincent T. Pace
 Address Line 1: 1601 Market Street
 Address Line 2: Suite 2400
 Address Line 4: Philadelphia, PENNSYLVANIA 19103-2307

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	0013-T00438US
-------------------------	---------------

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name:
 Address Line 1:
 Address Line 2:

CH \$40.00 0618673

Address Line 3:

Address Line 4:

NAME OF SUBMITTER:

Vincent T. Pace

Signature:

/vincent t. pace/

Date:

01/03/2006

Total Attachments: 9

source=IPSEN Change of Name#page1.tif

source=IPSEN Change of Name#page2.tif

source=IPSEN Change of Name#page3.tif

source=IPSEN Change of Name#page4.tif

source=IPSEN Change of Name#page5.tif

source=IPSEN Change of Name#page6.tif

source=IPSEN Change of Name#page7.tif

source=IPSEN Change of Name#page8.tif

source=IPSEN Change of Name#page9.tif

Amtsgericht Kleve

Unbeglaubigte Ablichtung

vom 09. März 01

aus dem Handelsregister

Abt. 21 HR A Nr. _____

Abt. 21 HR B Nr. 906

Es wird ausdrücklich darauf hingewiesen, daß die in dieser Ablichtung unterstrichenen Eintragungen gegenstandslos sind, soweit sich nicht aus dem sonstigen Inhalt des Handelsregisters etwas anderes ergibt.

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorsitzend, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
	<p>a) <u>W. Holdhaus Deutschland</u> <u>Gesellschaft mit be-</u> <u>schränkter Haftung</u></p> <p>b) <u>Kleve</u></p> <p>c) <u>Der Gegenstand des Unter-</u> <u>nehmens ist der Bau von Un-</u> <u>ternehmen mit der Verwal-</u> <u>tung von Unter-</u> <u>nehmensbeteiligungen aller</u> <u>Art, insbesondere der Be-</u> <u>teiligung in börsennotierten</u> <u>Unternehmen, die in den USA</u> <u>und in anderen Ländern</u> <u>aktiv sind, sowie der Ver-</u> <u>waltung von Immobilien</u> <u>und der Verwaltung von</u> <u>Unternehmensbeteiligungen</u> <u>in anderen Ländern</u></p>	<p>1.000.000,-- DM</p>	<p><u>Denis Saunders</u> <u>Rechtsanwalt</u> <u>Postfach</u> <u>10000 Kleve</u></p>		<p>Gesellschaft mit beschränkter Haftung. Der Gesellschaftsvertrag ist am 26.09.1986 abgeschlossen. Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Falls nur ein Geschäftsführer vorhanden ist, vertritt dieser die Gesellschaft allein. Falls mehrere Geschäftsführer vorhanden sind, wird die Gesellschaft von zwei Geschäftsführern gemeinsam oder von einem Geschäftsführer mit einem Prokuristen vertreten.</p> <p>Durch Beschluss des Gesellschafters kann auch bei mehreren Geschäftsführern einer oder mehreren von ihnen Befugnis erteilt werden, die Gesellschaft allein zu vertreten.</p> <p>Der Geschäftsführer Denis Saunders ist allein-vertretungsberechtigt.</p> <p>Durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom 25. April 1986 ist der Sitz von Misseldorf nach Kleve verlegt, das Stammkapital durch Sacheinlage um DM 900.000,-- auf DM 1.000.000,-- erhöht und der Gesellschaftsvertrag in §§ 1 und 3 entsprechend geändert worden.</p>	<p>a) 25.09.1986 <i>[Signature]</i> b) Gesellschaftsvertrag Nr. 24 ff. SGB.</p>
		<p>5.000.000,-- DM</p>				<p>a) 22.12.1989 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 4.000.000,-- auf 5.000.000,-- DM sowie die Änderung des § 3 (Stammkapital, Sacheinlagen) der Satzung beschlossen.</p> <p>b) Beschluss Blatt 60 ff. Sonderband</p>

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorsitzender persönlich haftende Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen
3		3	Karl-Eberhard Borgstedt, Dipl.-Ingenieur Essen	5	Denis Saunders ist nicht mehr Geschäftsführer. Alleinvertretungsberechtigter Geschäftsführer ist nunmehr Karl-Eberhard Borgstedt, Dipl.-Ingenieur Essen, mit dem Recht, die Gesellschaft alleine zu vertreten, auch für den Fall, daß mehrere Geschäftsführer bestellt sind.	a) 28.01.1993 <i>de-coest</i>
4	a) Ipsen Holdings GmbH				Die Gesellschafterversammlung vom 14. August 1992 hat die Änderung der Firma in Ipsen Holdings GmbH sowie die entsprechende Änderung des § 1 (Firma, Sitz) der Satzung beschlossen.	a) 25.03.1993 <i>de-coest</i> b) Beschluß Bl. 83-85 S.68.
5					Zwischen der LOI-IPSEN Holding GmbH in Essen als herrschendem Unternehmen und der Ipsen Holdings GmbH in Kleve als beherrschten Unternehmen ist am 19. November 1993 ein Beherrschungs- und Ergänzungsabführungsvertrag abgeschlossen, dem die Gesellschafterversammlung des herrschenden Unternehmens am 18. November 1993 und die Gesellschafterversammlung des beherrschten Unternehmens am 03. Dezember 1993 zugestimmt hat.	a) 10.03.1994 <i>Rauwieser</i> b) Beherrschungs- und Ergänzungsabführungsvertrag Blatt 139 - 141 S.6; Zustimmungsschlüsse Blatt 137/138 und 143 S.68.
6	a) Ipsen Industries International GmbH c) Gegenstand des Unternehmens sind die Herstellung, der Vertrieb, die Entwicklung und die Konstruktion von Atmosphäer-, Induktions-, Vakuum- und Oberflächenwärmehandlungsanlagen sowie damit zusammenhängenden Ausrüstungsgegenständen im weitesten Sinne. Die Gesellschaft kann gleiche oder ähnliche Unternehmen gründen oder erwerben, sich an solchen beteiligen, mit ihnen Lizenz- und Vertriebsverträge abschließen, deren Vertretung übernehmen und Zweigniederlassungen errichten.				Die Gesellschafterversammlung vom 23. Juni 1994 hat die Änderung der Firma in Ipsen Industries International GmbH, die Änderung des Unternehmensgegenstandes sowie die vollständige Neufassung der Satzung beschlossen. Die Gesellschaft ist durch Übertragung des Vermögens der Industries International, Gesellschaft mit beschränkter Haftung, Kleve (HRB-6) auf die unter Ausschluss der Abwicklung gemäß § 19 Absatz 1 Satz 2 Ziffer 1 Kap. 6 mit dieser Gesellschaft verknüpft durch Aufnahme aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 21. Juni 1994 und der Zustimmungsschlüsse der Gesellschafterversammlungen der übernehmenden und der übertragenden Gesellschaften vom 23. Juni 1994.	a) 02.09.1994 <i>Rauwieser</i> b) Änderungsschlüsse Bl. 194-218 S.6; Verschmelzungsvertrag Bl. 175-181 S.6; Zustimmungsschlüsse Bl. 183-199 und Bl. 194-204 S.6 vgl. auch HR B 6

1) Gegenstand des Unternehmens	2	Grund- oder Stammkapital DM	3	4	5	6	7
a) Eintragung und Unterschrift	b) Bemerkungen	Prokura	Rechtsverhältnisse	Personlich haftende Gesellschafter	Abwickler	Personlich haftende Gesellschafter	Abwickler
Die Gesellschaft ist be- rechtigt, alle Geschäfte zu tätigen, die dem vorstehenden Geschäfts- zweck dienlich und förder- lich sind.	3	4	5	6	7	8	9
Karl-Eberhard Bergstedt ist nicht mehr Geschäftsfüh- rer. Jörg Müller-Ziller, Dipl.-Ingenieur in Kleve ist zum Geschäftsführer bestellt. Er ist einzelver- tretungsberechtigt, solange kein weiterer Geschäfts- führer bestellt ist.	02.11.1994 <i>Rauwsach</i>	Beschluß Bl. 224 S.8B.	Karl-Beinz Eüler in Kleve und Horst Eisahn in Kleve ist Prokura erteilt; sie ver- treten gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem Prokuristen. Karl Schneider in Kleve ist Einzelpro- kura erteilt. Dr. Bernd Eidenhofer in Kleve ist Prokura er- teilt; er vertritt ge- meinsam mit einem Ge- schäftsführer.	Jörg Müller- Ziller, Diplom- Ingenieur in Kleve,	8	9	10
Die Gesellschafterversammlung vom 14. Juni 1996 hat die Änderung der Firma in Ipsen International GmbH sowie die entsprechende Änderung des § 1 Ziffer 1 (Firma) der Satzung beschlossen. Dr. Bernd Eiden- hofer, Physiker in Kleve, und Horst Eisahn, Kauf- männischer Angestellter in Kleve, sind zu Ge- schäftsführern bestellt.	05.09.1996 <i>elc</i>	Beschluß Bl. 232/233 S.8B.	Die Prokuren Dr. Bernd Eidenhofer und Horst Eisahn sind erloschen.	Dr. Bernd Eiden- hofer, Physiker in Kleve Horst Eisahn, kaufmännischer Angestellter in Kleve	9	10	11
Die Prokura Karl Schneider ist er- loschen.	27.08.1997 <i>Juure</i>		Die Prokura Karl Schneider ist er- loschen.		10	11	12

a) Tag der Eintragung
und Unterschrift
b) Bemerkungen

Rechtsverhältnisse

Prokura

Vorstand
Persönlich haftende
Gesellschafter
Geschäftsführer
Abwickler

Grund-
oder
Stammkapital
DM

a) Firma
b) Sitz
c) Gegenstand des Unternehmens

Nr. der Eintragung

7

6

5

4

3

2

a)
10.02.1999

Die Prokura Karl-
Heinz Edler ist
erloschen.

11

Handwritten signature

Local Court of Kleve - non-certified copy of March 9, 2001 from the Commercial Register, div. 21 - HRB 0906

Number of entry	a) Company b) Seat c) Object of company	Share Capital	Board Personally Liable Shareholders Managing Directors Liquidator	Procurator	Legal relationships	a) Day of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) II Holdings Deutschland GmbH</p> <p>b) Kleve</p> <p>c) The object of the company is the acquisition and administration of shareholdings in companies of any kind, in particular of the shareholding in Ipsen Industries International GmbH, Kleve, as well as of improved and unimproved real property, especially also including the renting, leasing and sale of such real property. The Company is entitled to perform all appropriate acts which serve its object described above. In particular, the Company is authorized to establish, take over or participate in enterprises of the same or a similar kind, as well as to grant or acquire licenses.</p>	<p>1,000,000</p> <p>DM</p>	<p>Denis Saunders, lawyer/solicitor, Solihull, West Midlands, England</p>		<p>GmbH - limited liability company.</p> <p>The Shareholders' Agreement was concluded on March 28, 1986.</p> <p>The company has one or several managing directors. If only one managing director has been appointed, he represents the company alone. If several managing directors have been appointed, the company is represented by two managing directors acting jointly or by one managing director acting jointly with a "Prokurist" (holder of a commercial procuratorship).</p> <p>Even in case of several managing directors, a resolution can be adopted by the shareholders to grant sole power of representation of the Company to one or several managing directors.</p> <p>The managing director Denis Saunders has sole power of representation.</p> <p>By resolution adopted by the shareholders' meeting on April 25, 1986, the Company's domicile was transferred from Disseldorf to Kleve, the share capital was increased through non-cash capital contribution by DM 900,000 to DM 1,000,000, and the shareholders' agreement was amended in articles 1 and 3 accordingly.</p>	<p>a) 25.08.1986 (signature)</p> <p>b) Shareholders' Agreement, page 24 et seq., special volume.</p>
2		<p>5,000,000</p> <p>DM</p>			<p>By resolution adopted by the shareholders' meeting on December 22, 1988 the share capital was increased by 4,000,000 DM to 5,000,000, and the articles of association were amended in article 3 (share capital, capital contributions) accordingly.</p>	<p>a) 28.12.1989</p> <p>b) Resolution, page 60 et seq., special volume (signature)</p>
3			<p>Karl-Eberhard Boigtstedt, civil engineering graduate, Essen</p>		<p>Denis Saunders is no longer managing director. The managing director having sole power of representation is now Karl-Eberhard Boigtstedt, engineering graduate, Essen, who is entitled to represent the Company alone, even in cases where several managing directors have been appointed.</p>	<p>a) 28.01.1993 (signature)</p>

Number of entry	a) Company b) Seat c) Object of company	Share Capital	Board Personally Liable Shareholders Managing Directors Liquidator	Procu- ration	Legal relationships	a) Day of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
4	a) Ipsen Holdings GmbH				By resolution adopted by the shareholders' meeting on August 14, 1992, the name of the Company was changed into Ipsen Holdings GmbH and the articles of association were changed in article 1 (name, domicile) accordingly.	a) 25.03.1993 (signature) b) Resolution, page 83-85, special volume.
5					A control and transfer of profits agreement was concluded between IO-IPSEN Holding GmbH in Essen as controlling company and Ipsen Holdings GmbH in Kleve as controlled company on November 19, 1993, which was approved by the shareholders' meeting of the controlling company on November 18, 1993 and by the shareholders' meeting of the controlled company on December 3, 1993.	a) 10.03.1994 (signature) b) Control and transfer of profits agreement, page 139-141 special volume; consent resolutions, page 137/138 and 143, special volume.
6	a) Ipsen Industries International GmbH c) The object of the Company covers the production, distribution, development and construction of atmospheric, induction, vacuum and surface heat treatment plants and pertinent equipment in the widest sense. The Company may establish or acquire enterprises of the same or a similar kind, may participate in such enterprises, conclude license and sales agreements with them, take over their representation and establish branch offices. The Company is entitled to perform all business transactions that serve and further the fulfillment of the Company's object described above.				By resolution adopted by the shareholders' meeting on June 23, 1994, the name of the Company was changed into Ipsen Industries International GmbH, the object of the Company was modified and the articles of association were completely redrafted. By transfer of the assets of Industries International GmbH, Kleve (HRB 6) to the Company, the aforesaid GmbH merged into the Company - to the exclusion of liquidation according to Section 19 paragraph 1 sentence 2 item 1 KapErtG - through absorption based on the merger agreement of June 21, 1994 and the consent resolutions adopted by the shareholders' meetings of the acquiring and the transferring companies on June 23, 1994.	a) 02.09.1994 (signature) b) Amendment resolution, page 194-218, special volume; Merger agreement, page 175-181; special volume; Consent resolutions, page 183-199 and page 194-204, special volume, see also HRB 6.

Number of entry	a) Company b) Seat c) Object of company	Share Capital	Board Personally Liable Shareholders Managing Directors Liquidator	Procurator	Legal relationships	a) Day of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
7			Jörg Müller-Ziller, engineering graduate in Kleve		Karl-Eberhard Borgstedt is no longer managing director. Jörg Müller-Ziller, engineering graduate in Kleve, has been appointed as managing director. He has sole power of representation, as long as no further managing director has been appointed.	a) 02.11.1994 (signature) b) Resolution, page 224, special volume.
8				"Prokura" conferred on Karl-Heinz Edler in Kleve and Horst Fisahn the Company jointly with a managing director or a "Prokurist". "Prokura" conferred on the single person Karl Schneider in Kleve. "Prokura" conferred on Dr. Bernd Edenhofer in Kleve; he represents the Company jointly with a managing director.		a) 17.11.1994 (signature)
9	a) Ipsen International GmbH		Dr. Bernd Edenhofer, physicist in Kleve Horst Fisahn, commercial clerk in Kleve	The "Prokura" of Dr. Bernd Edenhofer and Horst Fisahn have expired.	By resolution adopted by the shareholders' meeting on June 14, 1996, the name of the Company was changed into Ipsen International GmbH and the articles of association were amended in article 1 paragraph 1 (name) accordingly. Dr. Bernd Edenhofer, physicist in Kleve, and Horst Fisahn, commercial clerk in Kleve, have been appointed as managing directors.	a) 05.09.1996 (signature) b) Resolution, page 232/233, special volume.
10				The "Prokura" of Karl Schneider has expired.		a) 27.06.1997 (signature)
11				The "Prokura" of Karl-Heinz Edler has expired.		a) 10.02.1999 (signature)

[Reference is expressly made to the fact that the underlined entries made on this copy are irrelevant, unless otherwise reflected by the contents of the Commercial Register.]